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Protokollsanteckning - TU om uppsägning av avtal angående seniorkort 
 
 MP, S, V yrkar på en bordläggning av ärendet om uppsägning av avtal avseende seniorkort 
på Västtrafik, med hänvisning till att en åtgärdsplan för stadsmiljönämndens 
budgetunderskott ännu inte är antagen. Vi anser att beslutsprocessen måste börja från rätt 
håll, och ett beslut om uppsägning av avtal angående seniorkort skulle i dagsläget föregå 
processen med antagande av en åtgärdsplan. Eftersom antagandet av seniorkort är ett 
kommunfullmäktigebeslut så försvårar även detta för nämnden att fatta beslut om 
detsamma. 


